
 

 

 Glim Menighedsråd 

Referat af Menighedsrådsmøde d. 14. juni 2023  

Mødet startede med syn af kirke og kirkegård kl. 16:30. 

  

Deltagere: Robert Olsen, Ane Stallknecht, Karen Vinther Ringsmose, Hans Christian Jensen, 
Hanne Clemmensen Knörr (Deltager efter behov), Peter Kjær Strandlyst og Kirsten Jensen 

  

 Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden  
• Godkendt 

 
2. Godkendelse af referat. 

• Godkendt 
 

3. Der ansat ny præst Anne Mette Jürgensen – den nye præst indsættes d. 
25 august. 

• Taget til efterretning 
 

4. Update på kirkegårdsvedtægten fra 2014 v/ Kirkegårdsudvalget fast 
punkt  

• Arbejdet er i proces. Kirsten har indkaldt til møde. 
 

5. Orientering fra kasserer og regnskabsfører – herunder budget   2024 
• Budget 2024 blev gennemgået.   
• Menighedsrådet godkendte budget 2024 med bundtekst. 
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6. Nyt fra præsten.   



• Præsten orienterede om, at arbejdet med minikonfirmanderne var 
en stor succes 
   

7. Nyt fra medarbejderne  
• Blev integreret i de øvrige punkter 

 
8. Nyt fra aktivitetsudvalget  

• Efteråret er planlagt 

 

9. Nyt fra formanden 

Der har været afholdt fællesmøde med formændene fra Osted, Allerslev og 
Rorup d. 7. juni 2023. Følgende punkter blev drøftet: 

• Annoncering i Lejre Lokalavis. Der var enighed om, at 
der skulle annonceres ugentligt. Der var en drøftelse af 
designet. Der kom bud på hvordan det kunne være mht. 
spalter, overskrifter, fare mv. Der afventes pris 

• Fælles sekretær. Der er enighed om, at det vil være en 
god ide med en fælles sekretær for de fire sogne. Det 
praktiske omkring det blev drøftet.  Rorups formand 
kontakter HR i provstiet for at få oplyst, hvordan en 
proces kan forløbe. 

• Koordination af gudstjenester og øvrige kirkelige 
handlinger særligt ved ferier. Der var en drøftelse, og 
emnet tages op igen, når der er ansat ny præst ved 
Osted og Allerslev kirker 

• Der var en drøftelse af et samarbejde mellem graverne. 
Dette er der enighed omkring er en god ide. Dog skal 
der tages hensyn til, at der allerede er et samarbejde, 
som er velfungerende mellem nogle af graverne i dag 

  
10. Evt. 

• Ingen kommentarer 

 

 

Ane Stallknecht 

Formand 
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